

HAMMER PLUNGER, SS

FITS: Bisley™ - Common Parts; New Model Blackhawk®; New Model Single-Six®; Super Blackhawk®, .44 Mag; Super Blackhawk® Hunter, .44 Mag; Vaquero®



Attributes

- Name: HAMMER PLUNGER, SS
- Manufacturer: RUGER
- Product no.: 780012018
- Mfr. No.: KXR04100
- Make: Ruger
- Model: Blackhawk
- Delivery weight: 0.005kg
- Shipping width: 83mm
- Shipping length: 146mm

Item details

Made in USA

US export classification: 0A501.x

Table of Contents

- [Startpage](#)
- [English: Safety Instruction Guide for HAMMER PLUNGER, SS](#)
- [Français: Guide de sécurité pour le HAMMER PLUNGER, SS RUGER HAMMER PLUNGER, SS](#)

Safety Instruction Guide for HAMMER PLUNGER, SS

Introduction

Thank you for choosing the HAMMER PLUNGER, SS. This product is designed for use with various Ruger firearms, including models such as the Blackhawk, SingleSix, Super Blackhawk, and Vaquero. It is important to follow these safety instructions to ensure safe and effective use of the product. This guide complies with the EU General Product Safety Regulation (GPSR) to provide you with essential information regarding safety, usage, and support.

General Safety Guidelines

- **Product Safety:** Ensure that you use the HAMMER PLUNGER, SS in accordance with the manufacturer's instructions. This product meets safety standards for nonfood items.
- **Enhanced Recalls:** Stay informed about any product recalls by checking the manufacturer's website or other official sources.
- **Online Shopping:** If you purchased this product online, ensure that the seller complies with safety regulations.
- **Special Consumer Focus:** This product is not intended for use by children. Keep it out of reach of minors.
- **EU Contact Point:** For any safety inquiries, refer to the manufacturer's official contact channels.
- **Rapid Alerts:** Familiarize yourself with the EU Safety Gate platform for updates on product safety and recalls.

Specific Safety Precautions for Use

- **Potential Hazards:**
 - Improper installation may lead to malfunction or injury.
 - Failure to follow usage instructions can result in accidents.
- **Avoiding Hazards:**
 - Always inspect the HAMMER PLUNGER, SS for damage before use.
 - Ensure that the firearm is unloaded before installation or maintenance.
 - Use protective eyewear when working with firearms to prevent injury.
 - Do not exceed the manufacturer's specifications for use.
- **Age Specific Warnings:** This product is intended for adult use only. Ensure that it is handled by individuals who are knowledgeable about firearm safety.

Instructions for Installation and Usage

- **Installation:**
 1. Ensure the firearm is completely unloaded.
 2. Remove the existing plunger from the hammer assembly, if applicable.
 3. Align the HAMMER PLUNGER, SS with the hammer assembly.
 4. Carefully insert the plunger until it is securely in place.
 5. Verify that the plunger is functioning correctly before reassembling the firearm.
- **Usage:**

- Always handle firearms with care and respect.
- Follow all operational guidelines provided by the firearm manufacturer.
- Regularly check the plunger for wear and replace as necessary.

Disposal Instructions

- Dispose of the HAMMER PLUNGER, SS in accordance with local regulations.
- Do not dispose of the product in household waste.
- Contact local waste management authorities for proper disposal methods.

Contact Information for Further Support

For further assistance or safety inquiries, please refer to the manufacturer's official website or customer service channels.

Thank you for your attention to these safety instructions. Your safety and the safety of others depend on responsible usage and adherence to these guidelines.

Guide de sécurité pour le HAMMER PLUNGER, SS RUGER HAMMER PLUNGER, SS

Introduction

Merci d'avoir choisi le HAMMER PLUNGER, SS RUGER HAMMER PLUNGER, SS. Ce produit est conçu pour être utilisé avec des modèles spécifiques de revolvers Ruger, notamment le Bisley™, le New Model Blackhawk®, le New Model SingleSix®, le Super Blackhawk®, et le Vaquero®. Ce guide vous fournira des informations importantes pour garantir une utilisation sécurisée et efficace de ce produit.

Lignes directrices générales de sécurité

- Assurez-vous de toujours utiliser le produit conformément aux instructions fournies.
- Vérifiez régulièrement l'état du produit pour détecter tout signe d'usure ou de dommage.
- Gardez tous les composants hors de portée des enfants.
- Ne tentez pas de modifier le produit ou de l'utiliser à des fins autres que celles prévues.
- Signalez tout produit dangereux ou accident aux autorités compétentes.

Précautions de sécurité spécifiques à l'utilisation

- Utilisez toujours des équipements de protection individuelle (EPI) appropriés, tels que des lunettes de sécurité, lors de l'installation ou de l'utilisation du produit.
- Ne forcez pas le produit lors de l'installation ou de l'utilisation pour éviter les blessures.
- Assurez-vous que l'arme est déchargée avant d'installer ou de retirer le HAMMER PLUNGER.
- Ne laissez pas le produit sans surveillance pendant son utilisation.

Instructions d'installation et d'utilisation

1. Préparation:

- Assurez-vous que l'arme est complètement déchargée.
- Ayez à disposition tous les outils nécessaires pour l'installation.

2. Installation:

- Retirez l'ancienne pièce si nécessaire.
- Insérez le HAMMER PLUNGER dans l'emplacement prévu.
- Assurez-vous que le plunger est correctement en place et fixé.

3. Utilisation:

- Utilisez le produit uniquement avec les modèles compatibles mentionnés.
- Suivez les instructions spécifiques du fabricant pour le fonctionnement de l'arme.

4. Entretien:

- Inspectez régulièrement le HAMMER PLUNGER pour déceler tout signe d'usure.
- Nettoyez le produit selon les recommandations du fabricant pour assurer un fonctionnement optimal.

Instructions d'élimination

- Ne jetez pas le produit à la poubelle ordinaire.

- Renseignezvous sur les options de recyclage disponibles dans votre région.
- Suivez les réglementations locales pour l'élimination des composants d'armes à feu.

Informations de contact pour un soutien supplémentaire

Pour toute question ou préoccupation concernant le HAMMER PLUNGER, SS RUGER HAMMER PLUNGER, SS, veuillez contacter le service client de Ruger ou consulter le site web officiel pour des informations supplémentaires.

Nous vous remercions de votre attention et vous souhaitons une utilisation sécurisée et efficace de votre produit.